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Sedan 1 juli 2008 gäller ett webbaserat kösystem för den kommunala försko-

lan. Reglerna omfattar även privat drivna förskolor som vill vara med i syste-

met, och därigenom får del av en extra ersättning för att upprätthålla barnom-

sorgsgarantin. Idag går 65 procent av förskolebarnen i kommunalt drivna och 

35 procent i privat drivna förskolor (USK, 2007). Andelen barn inskrivna i 

privata verksamheter varierar dock mellan 19 och 47 procent i stadsdelsområ-

dena. Frågan är dessa förhållanden påverkar möjligheten att hålla barnom-

sorgsgarantin. 

 En bärande tanke med kösystemet är att föräldrar lätt ska följa sin turord-

ning via Internet och därför erbjuds barn med längst kötid plats först på den 

sökta förskolan.  Det har dock framkommit i stadsdelsförvaltningarna att det 

inte är så lätt för föräldrarna att följa sin kötid, eftersom garantiplatser, barn 

med särskilda behov och syskon kan gå före enligt reglerna. 

 Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga ansvarigt borgarråd följande: 

1. Hur stor andel av de privat drivna förskolorna är anslutna till barnom-

sorgskön på Internet? 

2. Hur stor andel av den särskilda ersättningen på 48 mnkr för att upp-

rätthålla barnomsorgsgarantin har utbetalats till privat drivna försko-

lor? 

3. I vilka stadsdelsområden är anslutningsgraden högst respektive lägst? 

4. Hur stor andel av barnen har fått plats på förskola efter sin kötid re-

spektive efter barnomsorgsgarantin, syskonförturer och barn med sär-

skilda behov? 
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5. Har systemet lett till fler byten av förskolor för barn som inte har fått 

sina förstahandsval tillgodosedda? 

 

Stockholm den 15 juni 2009 

 

Susanna Brolin 


